
Socialudvalget

Til: Børne- og undervisningsministeren

Dato: 16. maj 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 281
På baggrund af at ministeren i svar på SOU alm. del - spørgsmål 233 skriver,
at der i uddannelse skal være progression, bedes ministeren redegøre for,
hvor mange mennesker med udviklingshæmning der defacto stadig har mulig-
hed for at modtage den af ministeren beskrevne undervisning i regi af den
kompenserende specialundervisning, og hvis ministeren ikke har de nødven-
dige data, vil ministeren så iværksætte en indsamling af data specifikt i forhold
til mennesker med udviklingshæmning, for herigennem at erhverve et solidt
beslutningsgrundlag for at afgøre om udviklingshæmmede er dårligere stillede
end andre borgere, når det handler om undervisning, der kan kompensere i
forhold til deres handicap, som Landsforeningen LEV hævder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Özlem Sara Cekic
formand
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